

魅力江南 上海 五城游

8天6晚 上海 / 苏州 / 无锡 / 杭州 / 海宁

风味: 苏州酥蹄风味, 松鼠鱼风味, 无锡欢乐牧场自助午餐, 无锡太湖排骨风味, 杭州东坡肉叫花鸡, BBQ 烤肉大餐, 海宁钱塘风味, 皮都风味, 沪上风味, 上海小笼包, 老上海鸳鸯火锅 **全程当地 4+5*酒店**



第一天 吉隆坡 / 上海 (无餐)
集合于吉隆坡机场准备出发至东方明珠上海。

第二天 上海 / 苏州 (早/午/晚餐)
抵达后由优秀导游接机。前往苏州。游览**金鸡湖景区**是中国最大的城市湖泊公园。外观比巴黎凯旋门高 10 几倍的**东方之门**和**苏州鸟巢**, 是苏州市规模最大的综合性文化场馆。

第三天 苏州 / 无锡 (早/午/晚餐)
早餐后, **耦园(含游船)** 这里是夫妇俩佳偶天成恩爱百年的花园。参观**丝绸工厂**, **姑苏闾阖城门**及**苏州城墙博物馆**。中餐后前往**无锡游蠡湖之光公园+观渔夫岛**是环五里湖风光一部分, 湖光山色十分迷人。

第四天 无锡 / 杭州 (早/午/晚餐)
早餐后, **灵山大佛+梵宫+九龙灌浴秀**, 坐落在灵山上的释迦牟尼青铜像高 88 米, 面朝浩瀚的太湖, 庄严吉祥。还有灵山脚下的梵宫气势恢宏。参观**太湖珍珠馆**馆内成列各色珍珠首饰、珍珠粉、珍珠膏等。接着前往杭州, **西湖新天地**是一处历史文化浓郁的休闲街区, 具有国际水平的集餐饮、零售、文化、娱乐的综合性时尚地标。

第五天 杭州 / 海宁 (早/午/晚餐)
早餐后, 前往被誉为人间天堂的**乘船游西湖**, **曲院风荷**处西湖西南, 三面临水, 一面倚山, 是承佛光紫气而幽静的

植物园林。**龙井茶园**从古代起就享有盛名, 是中国具有深厚历史文化底蕴的物质和文化遗存。前往**观潮胜地公园**是海宁潮最佳观赏地点, 内设观潮楼、观潮台。江南紫禁城**海神庙**, 感受无与伦比的海之力量。**金庸书院**展示金庸学术成就, 精心收藏其著作和相关研究资料。夜游**海宁夜市商业街**, 是集旅游观光、饮食休闲、购物消费为一体的商业街区。

第六天 海宁 / 上海 (早/午/晚餐)
早餐后, 乘巴士前往海宁参观号称亚洲最大“皮草航母”的**中国皮革城**, 这里是中国规模最大的皮革专业市场。然后前往上海奢华建筑的**长廊外滩**, 中华养生中心, 漫步被誉为“中华第一街”的**南京路步行街**。

第七天 上海 (早/午/晚餐)
游览外观**东方明珠塔**原名上海广播电视塔和**上海环球金融中心**。是中国大陆地区的最高建筑同时也是中国国家 5A 级旅游景区。外观**中国馆和玉器**。接着前往**城隍庙+九曲桥**, 让您仿佛回到 100 年前上海的繁华集市。游览被比喻成“老上海的客厅”**石库门新天地**是一种上海独特的建筑风格。

第八天 上海 / 吉隆坡 (无餐)
于指定时间送往上海机场飞返吉隆坡, 带着美好回忆结束愉快的旅程。

团费不含自费项目(报名前必需同意参加)-人民币 500/人

上海环球金融中心 100 层、灵山大佛景区环保车、漫步无锡清名桥景区、夜游苏州观前街

推荐自费项目-人民币 280/人

上海黄浦江游船, 千年水乡乌镇东栅景区

我们的全包:

来回机场税, 燃油费及杂费, 中国签证, 全程导游 / 司机小费, 机场来回接送 (只限芙蓉区与各分行上车), 全程酒店住宿, 用餐, 景点门票
不含: 旅游保险

*上述行程仅供参考, 正确行程乃依照当地接待社按当时实际状况重新调整为主, 此行程适用于航班(进出上海/杭州)。

本团将安排客人进入当地旅社指定精品店, 如不进店团费另外商议。请向本公司职员询问详

Seremban HQ:

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000, Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch:

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana, 43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch:

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2, Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch:

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi,

41200, Klang, Selangor. ☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989

Glamour Jiangnan • Shanghai • Five City Tour

Shanghai / Suzhou / Wuxi / Hangzhou / Haining

Flavor meals: Suzhou crisp hoof flavor, Squirrel fish flavor, Wuxi happy ranch buffet lunch, Wuxi Taihu pork ribs flavor, Hangzhou Dongpo meat called chicken, BBQ barbecue dinner, Haining Qiantang flavor, Pidu flavor, Shanghai flavor, Shanghai dumplings, Old Shanghai hot pot **Local Hotel: 4 + 5***



Day 1 Kuala Lumpur / Shanghai

Assemble at airport, ready depart to Shanghai.

Day 2 Shanghai/Suzhou

(B/L/D)

Upon arrival, meet and greet with our tour guide. Go to Suzhou, **Jinji Lake Scenic Area**. It is the biggest lake city in china. Appearance Gate of the Orient & Suzhou Bird's Nest, Suzhou City is the largest comprehensive cultural venues.

Day 3 Suzhou/Wuxi

(B/L/D)

After breakfast, have a boat ride at **Lotus Garden(include cruise ship)**, one of the famous classical garden in Suzhou before heading to Silk factory, **Gusu Helu City Gate** and **Suzhou Ancient City Wall Museum**. We will transit to Wuxi and upon arrival, we will visit **Wuxi Tour Lihu Lake Park** + view fisherman Island is a part of Lake Wuli Lake scenery, lakes and mountains are very charming.

Day 4 Wuxi/Hangzhou

(B/L/D)

After breakfast, **Lingshan Buddha + Vatican Palace + Kowloon Bathing Show**, located in the Lingshan Sakyamuni bronze as high as 88 meters, facing the vast Taihu Lake, solemn auspicious. There are mountains at the foot of the Vatican Palace magnificent. Visit the pearl pavilion in **Taihu Lake Pearl Jewelry**, pearl powder, pearl paste and so on. Then to Hangzhou, West Lake Xintiandi, is a rich historical and cultural leisure district, a comprehensive fashion landmark for retail, culture and entertainment.

Day 5 Hangzhou/Haining

(B/L/D)

After breakfast, visit the **West Lake**, known as the paradise of the world. **Quyuan Fenghe** is located in the West Lake southwest, three facing the water, one side of the mountain. Is to support the

light purple and quiet plant garden. **Longjing Tea Garden** from ancient times since the prestigious, China has a profound historical and cultural heritage of the material and cultural relics. Visit **Guanchao Resort Park** is the best viewing place for Haining Chao, with Guanchao Building and Guanchao Terrace. **Jiangnan Forbidden City - Sea Temple**, feel the power of unparalleled sea. **Jinyong College** comprehensively display Jin Yong's academic achievements, collect its works and related research materials. Transfer to **Haining Night Market Commercial Street**, It is a commercial district integrating tourism, leisure, and shopping.

Day 6 Haining/Shanghai

(BLD)

After breakfast, take the bus to Haining to visit China's largest of China **Leather City**, here is China's largest leather professional market. And then to the **Shanghai** luxury building corridor **Bund**, Chinese health center, stroll known as the "China's first street" **Nanjing Road Pedestrian Street**.

Day 7 Shanghai

(BLD)

Tour **Oriental Pearl Tower** formerly known as Shanghai Radio and Television Tower and **Shanghai World Financial Center**. Is the highest building in mainland China is also China's national 5A-class tourist attractions. Tour of Chinese Pavilion and Jade. Tour is likened to "old Shanghai living room" **Shakkumen XinTianDi** new world is a unique architectural style of Shanghai. After that visit to the **Temple + Jiuqiao**, so you like to return to 100 years ago, Shanghai's bustling market.

Day 8 Shanghai/ Kuala Lumpur

Transfer to Shanghai airport back to Kuala Lumpur, with a good memory to end a pleasant journey.

Tour Fare Exclude Compulsory Tour (Must Agree Before Register) - RMB 500/Person

Shanghai World Financial Center 100, Lingshan Dafu scenic area buggy car, walk Wuxi Qingming Bridge area, night tour
Suzhou Guanqian Street

Optional Tour RMB 280/Person : Shanghai Huangpu River Cruise, Wuzhen East Gate Scenic Area

Package Include:

Airport tax, Fuel Tax, Guide & Driver Tipping, Airport Transfer (Seremban area & Branch office), Hotel, Meals, Entrance Fee, China Visa

Tour Exclude: Travel Insurance

*Designated souvenir shops are arranged.*Please inquire for a new tour fare if you do not wish to visit.*

*The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice,
This itinerary suitable for flight (in/out Hangzhou and Shanghai)*

Seremban HQ :

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000,
Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch :

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana,
43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch :

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2,
Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch :

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi,
41200, Klang, Selangor.

☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989